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 Protokół nr 28/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 27 sierpnia 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu 

finansowego zadań powiatu, realizowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2015. 

2. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie 

rozliczenia dotacji na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej Skarlin – 

Podlaszewo”.  

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 26/2015. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

rodzin zastępczych. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/  

 

Pani Łydzińska poinformowała, że dokonana została kolejna kontrola rodzin zastępczych. 

Dodała, że sześć rodzin zastępczych spokrewnionych to dziadkowie, jedna rodzina 

spokrewniona to siostra dla młodszego rodzeństwa. Z uwagi na występujące problemy 

wychowawcze w jednej z rodzin niezawodowych, wymaga ona wsparcia i stałego nadzoru. 

Trzy rodziny spokrewnione wymagają również wsparcia i stałego nadzoru w wypełnianiu 

funkcji wychowawczej. Pani Łydzińska poinformowała, że w pozostałych rodzinach sytuacja 

opiekuńczo – wychowawcza umieszczonych dzieci jest w miarę stabilna.  

 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 3. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie zmian do planu 

finansowego zadań powiatu, realizowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2015. 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że PFRON zwiększył środki dla powiatu nowomiejskiego o 

kwotę 61 840 zł. Dodała, że po konsultacji z panem Starostą i panią Skarbnik proponuje się 

dokonać następujące zmiany w planie finansowym środków PFRON:  
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- zwiększyć dofinansowanie kosztu pobytu jednego uczestnika w Warsztacie Terapii 

Zajęciowej o 100 zł miesięcznie za okres od lipca 2015r. do grudnia 2015r., co łącznie 

stanowi kwotę 27 600 zł.,  

- na wniosek dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy przeznaczyć 2500 zł. na finansowanie 

kosztów szkolenia i przekwalifikowania osób niepełnosprawnych, 

- 31 740 zł. przeznaczyć na dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze osób niepełnosprawnych. 

 

Pani Skarbnik zasugerowała, żeby środki przekazane dla WTZ-u nie przeznaczać na 

zwiększenie wynagrodzeń pracowników, ponieważ spowodowałoby to zobowiązania dla 

powiatu w przyszłym roku. Dodała, że nie wiadomo czy PFRON przekaże zwiększone środki 

w 2016 roku. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku o dokonanie zmiany 

w Umowie nr 23/09 o finansowaniu działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Karina Leliwa – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej/ 

 

Pani Leliwa zwróciła się z prośbą o dokonanie zmian w w/w umowie. Zmiany spowodowane 

są tym, iż jeden z pracowników - rewalidant odchodzi z pracy. Wyjaśniła, że chodzi o zmiany 

treści § 8 umowy i nadanie brzmienia w pkt 6) Rewalidant – 0,5 etatu i w pkt 7) – 

Rehabilitant – 0,5 etatu. Zmiany wejdą w życie z dniem 1 września 2015 r. Dodała, że od 

sześciu lat nie była zwiększona stawka na uczestnika WTZ-u.  

Pani Skarbnik zapytała, czy powyższa zmiana będzie miała wpływ na wynagrodzenia 

pracowników i pochodne. 

Pani Leliwa odpowiedziała, że jednostka będzie się mieściła w środkach przekazywanych 

przez powiat tj. w 75 % dofinansowania. Dodała, że jeżeli stawka na uczestnika warsztatu nie 

zostanie zwiększona, a wzrośnie najniższe wynagrodzenie w 2016r. to będą musiały być 

dokonane ponowne zmiany, żeby zmieścić się w środkach przeznaczonych na wynagrodzenia 

dla pracowników. Ponadto poinformowała, że pracownicy WTZ-u mają bardzo niskie 

wynagrodzenia. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                          

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Pan Starosta poinformował, że zmienił się plan finansowy realizowany ze środków PFRON. 

Dodał, że od lipca 2015 r. do grudnia 2015 r. zwiększone będą środki kosztu pobytu jednego 

uczestnika WTZ-u. Stwierdził, że dodatkowe środki nie powinny być przeznaczone na 

zwiększenie wynagrodzeń pracowników. Dodał, że jeżeli kierownik chciałby przeznaczyć 

środki na dowartościowane pracowników, to należałoby to zrobić w takiej formie, która nie 

będzie rodzić skutków finansowych na przyszły rok. 

 

/pani K. Leliwa opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w najem Pani Monice Urbanek lokalu użytkowego w Nowym Mieście 

Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Umiński poinformował, że w związku z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku pani 

Urbanek na posiedzeniu Zarządu w dniu 13 sierpnia, został przygotowany projekt uchwały 

Zarządu w sprawie najmu lokalu użytkowego w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Pani Sekretarz zwróciła uwagę, że jest błąd w podstawie prawnej uchwały tj. w ustawie o 

gospodarce nieruchomościami należy poprawić dziennik ustaw: tj. Dz. U. z 2015 r.  poz. 782 

z późn. zm. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w użyczenie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe 

Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Eskulap” sp. z o.o. w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynął wniosek NZOZ „Eskulap”, stanowiący załącznik nr 6, 

w sprawie przedłużenia umowy na oddanie w użyczenie gruntu przeznaczonego na miejsce 

parkingowe. 

Pani Skarbnik zapytała, czy w przypadku przedłużenia umowy o kolejne 3 lata nie powinna 

być podjęta uchwała Rady Powiatu. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że też się nad tym zastanawiała. Dodała, że powyższa kwestia 

była konsultowana z radcą prawnym, który stwierdził, iż jeżeli jest to użyczenie bezpłatne, to 

jest to w kompetencji Zarządu Powiatu. 

Pan Umiński przytoczył treść umowy zawartej z NZOZ „Eskulap” z 11 września 2012 r., 

stanowiącej załącznik nr 7. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji 

oraz pani Barbara Przeradzka – Martko - dyrektor ZS im. C.K. Norwida/ 

 

Członkowie Zarządu zapoznali się z aneksami do arkuszy organizacji roku szkolnego 

2015/2016 poszczególnych szkół. 
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Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że tak jak zakładano powstało pięć klas 

pierwszych, łącznie jest 17 oddziałów /w ubiegłym roku było 16 oddziałów/. Dodała, że jest 

pełna grupa jeżeli chodzi o liceum dla dorosłych. Utrzymana została liczba godzin 

ponadwymiarowych zgodnie z założeniami, pięciu nauczycieli jest zatrudnionych w 

niepełnym wymiarze. Ponadto poinformowała, że zatrudniona została osoba do nauki języka 

polskiego – nauczyciel stażysta. Jeden nauczyciel uzupełnia etat w ZSZ w Kurzętniku, jest to 

nauczyciel matematyki. 

Pani Wicestarosta zapytała ilu uczniów będzie kontynuowało naukę w ZS im. C.K. Norwida. 

Pani Przeradzka – Martko odpowiedziała, że aktualnie w szkole będzie się uczyło               

423 uczniów.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

/pani B. Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dla którego organem prowadzącym jest 

Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku/ 

 

Pan Wodara poinformował, że w roku szkolnym 2015/2016 będzie 31 oddziałów oraz               

1 oddział - Kwalifikacyjny Kurs Zawodowy w zawodzie rolnik /w roku ubiegłym było 37 

oddziałów/. Ilość uczniów – 657 /w roku ubiegłym 741 uczniów/. Nadmienił, że jest realna 

szansa na otworzenie oddziału szkoły policealnej/na chwilę obecną jest 17 podań/. Dodał, że 

50 nauczycieli jest zatrudnionych w pełnym wymiarze, 6 nauczycieli jest zatrudnionych w 

niepełnym wymiarze. 

Pani Wicestarosta zapytała, czy nie udało się znaleźć informatyka z kwalifikacjami do nauki 

cyfrowych procesów graficznych, żeby zmniejszyć godziny ponadwymiarowe. 

Pan Wodara odpowiedział, że nauczyciel, który był zaplanowany w arkuszu zrezygnował z 

zatrudnienia.  

Pani Wicestarosta zapytała pana Wodarę, czy sprawdzał w Powiatowym Urzędzie Pracy, czy 

jest może osoba bezrobotna, która ma wymagane kwalifikacje. 

Pan Wodara odpowiedział, że z PUP uzyskał informację iż na chwilę obecną nie ma osoby z 

kwalifikacjami do nauki cyfrowych procesów graficznych.  

Pan Starosta zapytał, czy na stronie internetowej szkoły jest zamieszczona oferta zatrudnienia 

nauczyciela tego kierunku. 

Pan Wodara odpowiedział, że nauczyciel, który zrezygnował z zatrudnienia zgodził się na 

zastępstwo na początku września na okres czterech tygodni.  

Pani Wicestarosta stwierdziła, że jest bardzo dużo godzin ponadwymiarowych 6-7 godzin. 

Dodała, że z godzin ponadwymiarowych  nauczycieli można by utworzyć etat. 

Pani Wicestarosta zapytała pana Wodarę, jakie działania podejmuje, żeby zwiększyć liczbę 

uczniów. 

Pan Wodara odpowiedział, że istnieje realna szansa, żeby zwiększyć liczbę uczniów, 

ponieważ trwa nabór do szkoły policealnej i na kwalifikacyjne kursy zawodowe dla 

dorosłych.  

Pani Wicestarosta poprosiła pana Wodarę, żeby poinformował Członków Zarządu jak 

zagospodarowani zostali nauczyciele z Zespołu Szkół Rolniczych.  
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Pan Wodara omówił jak przedstawia się zatrudnienie poszczególnych nauczycieli ZSR w ZSZ 

w Kurzętniku. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z likwidacją ZSR w Kurzętniku dyrektor szkoły 

pani Edyta Karpińska musi dokonać przekazania mienia oraz dokumentacji wg. stanu na 

dzień 31 sierpnia. Poprosiła, żeby ustalić dzień, w którym nastąpi przejęcie.  

Ustalono, że przekazanie mienia i dokumentacji nastąpi 7-8 września. 

Pan Wodara poinformował, że w związku z likwidacją Zespołu Szkół Rolniczych w 

Kurzętniku, ZSZ oprócz nauczycieli emerytów przejął również osoby z obsługi i 

administracji, na które będzie naliczany odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. 

 

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego 

organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie weszła pani Bożena Maciejewska – dyrektor PCRE/ 

 

Pani Maciejewska poinformowała, że w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej jest 

zatrudnionych 11 osób, w Bibliotece Psychologiczno-Pedagogicznej zatrudnione są 2 osoby. 

Pani Maciejewska szczegółowo omówiła aneks do arkusza organizacyjnego.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

/pani B. Maciejewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie w sprawie rozliczenia dotacji na zadanie pn. „Przebudowa 

drogi gminnej Skarlin – Podlaszewo”.  

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło rozliczenie dotacji w/w inwestycji drogowej, które 

stanowi załącznik nr 8. 

Pani Skarbnik poinformowała, że zadanie zostało rozliczone w sposób prawidłowy przed 

wskazanym terminem. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęła informacja pani Barbary Przeradzkiej – Martko – 

dyrektor ZS im. C.K. Norwida dotycząca realizacji projektu pn. „COOL – ciekawi, otwarci, 

odważni licealiści”, stanowiąca załącznik nr 9. Pan Starosta odczytał fragment pisma: 

„Oszczędności w kwocie 137 237,07 zł powstały przede wszystkim w wyniku niższych kosztów 

realizacji poszczególnych zadań związanych z rozstrzygnięciami przetargowymi. Dotyczy to 

głównie środków przeznaczonych na prowadzenie zajęć edukacyjnych, zakup materiałów i 

pomocy dydaktycznych, pokrycie kosztów transportu uczestników oraz zarządzanie projektem. 
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Warto podkreślić, że cele zakładane w projekcie oraz poszczególne wskaźniki zostały 

osiągnięte.” 

Pani Skarbnik przypomniała, że powyższe środki zostały przekazane do Urzędu 

Marszałkowskiego i do Banku Gospodarstwa Krajowego. Dodała, że po przeanalizowaniu 

informacji nasuwa się pytanie: dlaczego szkoła nie zagospodarowała wcześniej środków tzn. 

dlaczego nie wnioskowała o przesunięcie środków oraz o zmianę w planie finansowym. 

Ponadto pani Skarbnik poinformowała, że w dniu dzisiejszym zostało podpisane 

porozumienie z województwem pomorskim na umieszczenie dziecka w Regionalnej 

Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Gdańsku /miesięczny koszt umieszczenia dziecka w 

ośrodku wynosi 6542,10 zł/ 

Pani Skarbnik stwierdziła, że należy rozważyć dokonanie zmiany uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie materiałów planistycznych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2016 

r.  tj. zweryfikować zadania inwestycyjne powiatu. 

Przewodniczący Zarządu zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                                                     


